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         Öppnande        ABC-Klubbens ordförande Stig Löfgren öppnar årsmötet 
                         och hälsar alla välkomna. 
 
     § 1 Mötesordf.      Mötet väljer Gunnar Tidner till mötesordförande.  
 
     § 2 Mötessekr.      Till mötessekreterare väljs Jan Liebe-Harkort.  
  
     § 3 Justerings-     Som justeringsmän och rösträknare väljs Joe Johnsson  
         män             och Kaj Isaksson.  
 
     § 4 Behörigt ut-    Kallelsen till årsmötet fanns i ABC-Bladet i mitten  
         lyst möte       av januari. Mötet konstateras därmed behörigt utlyst.  
 
     § 5 Dagordning      Det påtalas ett tryckfel i dagordningens punkt 10 där 
                         det borde stå '... vinst eller förlust...'. Punkt 17 
                         utgår eftersom inga motioner har inkommit. Sven Wick- 
                         berg önskar en punkt för diskussion av klubbens verk- 
                         samhet. Stig Löfgren hänvisar till diskussionstunden 
                         efter mötet. Dagordningen fastställs.  
 
     § 6 Redovisnings-   Stig Löfgren redovisar verksamhetsberättelsen. Med-  
         handlingar      lemsutvecklingen går allt mer åt PC-hållet och klub- 
                         ben försöker anpassa sig till det. Vi har i år förlo- 
                         rat ungefär lika många medlemmar som under senare år, 
                         dock var tillströmningen inte av samma omfattning. 
                         För att motverka detta borde klubben synas mera, an- 
                         ser Sven Wickberg. Herman Fahlén påpekar att klubben 
                         trycker för många exemplar av ABC-Bladet, Joe Johns- 
                         son tycker att MSG-utdragen trycks i för liten stil.  
 
                         Stig Löfgren går även igenom den ekonomiska redovis- 
                         ningen eftersom kassören hade fått förhinder. Resul- 
                         tatet blev ett underskott på ca 50 000 SEK som mest 
                         hänför sig till köp av nya datorer. Gunnar Tidner 
                         undrar varför kostnaderna för administration ökade 
                         50% trots det minskande medlemsantalet. Detta förkla- 
                         rar Stig dels genom det byte av bokföringsbyrå som vi 
                         tvingades att göra, dels genom att kansliet behövde 
                         nya maskiner. Sven Wickberg frågar om diskettutskick- 
                         ningen går ihop och Stig svarar att den gör det.  
 
                         Mötet accepterar styrelsens redovisningshandlingar.  
 
     § 7 Revisions-      Kjell Järbin läser revisionsberättelsen och kommente-  
         berättelse      rar den. Revisorerna tillstyrker att styrelsen bevil- 
                         jas ansvarsfrihet.  
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     § 8 Ansvarsfrihet   Mötet beviljar styrelsen ansvarsfrihet.  
 
     § 9 Balansräkning   Mötet godkänner resultat- och balansräkningen.  
 
     §10 Underskott      Mötet accepterar styrelsen förslag att underskottet 
                         skall överföras till ny räkning.  
 
     §11 Budget och      Stig föredrar styrelsens budgetförslag som kanske är  
         medlemsavgift   något optimistiskt vad gäller medlemsutvecklingen. 
                         Sven Wickberg och Gunnar Tidner ifrågasätter siffror- 
                         na för administrationen, tidningen och diskettutgiv- 
                         ningen som verkar låga i jämförelse med 1987. Angåen- 
                         de administrationen hänvisar Stig igen till de höga 
                         kostnaderna pga bokföringsbytet. Dessutom tillkom en 
                         ny punkt 'bokföring, revision' som förra året var en 
                         del av punkten 'administration'.  
 
                         Ulf Sjöstrand kommenterar siffrorna för tidningen, 
                         där en del av katalogtryckningskostnaderna ingick. På 
                         Joe Johnssons tidigare fråga, hänvisar han till de 
                         positiva reaktionerna från medlemmarna som inte bor i 
                         Stockholm, som vill ha så mycket MSG-utdrag som möj- 
                         ligt. Om man ökade stilstorleken med bibehållen text- 
                         längd skulle sidantalet nästan fördubblas. Kjell Jär- 
                         bin framhåller att tidningen är ett fantastiskt fint 
                         arbete, som Ulf Sjöstrand och Claes Schibler gör åt 
                         klubben. Klubben bör verkligen tänka sig för att min- 
                         ska tidningens omfång. Stig berättar att styrelsen 
                         har beslutat att sänka antalet tryckta ex till 5000.  
 
                         Frågan om medlemmarnas gratiskassetter har under året 
                         blivit allt svårhanterligare. Å ena sidan finns inga 
                         nya program för ABC80 och ABC800, å andra sidan har 
                         ökningen av PC-ägare gjort det svårare att rättvist 
                         behandla alla medlemmar. En informativ omröstning i 
                         salen visar att majoriteten av de närvarande anser 
                         att gratiskassetterna borde kunna utgå.  
 
                         Styrelsen önskar en ram för nästa års medlemsavgift 
                         på högst 220 SEK för vuxna och 130 SEK för juniorer.  
 
                         Budget och medlemsvgiftens ram godkänns av årsmötet.  
 
                         Gunnar Tidner påpekar att ABC-Klubbens ekonomi är 
                         mycket känslig för medlemsantal och att det behövs 
                         åtgärder för att få nya medlemmar.  
 
     §12 Gåva till       DIAB har skänkt ett antal (50 - 60) MONROE-datorer  
         klubben         till ABC-Klubben. Vi har vissa lager- och transport- 
                         kostnader för dessa maskiner, dessutom krävs en kost- 
                         nadsinsats på ca 500 SEK per enhet och tanken är att 
                         offerera dem till medlemmarna för 1000 - 1500 SEK. 
                         Det finns CP/M, BASIC2, PASCAL, FORTRAN och ASSEMBLER 
                         för dem. Men man kan inte räkna med annan support än 
                         den som eventuellt kan finnas inom klubben.  
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     §13 Val av ny       Joe Johnsson presenterar valberedningens förslag.  
         styrelse 
                         Mötet beslutar att välja Stig Löfgren till ordförande 
                         och Torsten Ljungström till vice ordförande.  
 
                         Mötet beslutar att välja Jan Liebe-Harkort, Gösta 
                         Stenhorn, Bo Kullmar, Bengt Sandgren, Tom Sjöberg och 
                         Kent Berggren till styrelseledamöter.  
 
                         Mötet beslutar att välja Kjell Brealt, Jaan Tombach 
                         och Ulf Hedlund till styrelsesuppleanter.  
 
     §14 Val av          Mötet beslutar att välja Kjell Järbin och aukt revi-  
         revisorer       sor Lars Gattberg (Bohlins revisionsbyrå) till revi- 
                         sorer samt Marianne Forsman till revisorssuppleant.  
 
     §15 Val av          Mötet beslutar att välja Gunnar Tidner, Joe Johnsson  
         valberedning    och Göran Sundqvist till valberedning med Gunnar Tid- 
                         ner som sammankallande.  
 
     §16 Styrelse-       Styrelsen föreslår att stadgans punkt 1 ändras så att  
         förslag         första meningen lyder i fortsättningen: 'ABC-Klubben 
                         är en ideell sammanslutning av användare av datorer.' 
                         Mötet beslutar enhälligt att bifalla styrelsens för- 
                         slag. Därmed har ändringen trätt i kraft.  
 
                         Stig Löfgren meddelar att styrelsen har beslutat att 
                         utse Claes Schibler och Bengt Sandgren till heders- 
                         medlemmar. På Gunnar Tidners förslag besluter årsmö- 
                         tet att utse även Kjell Järbin till hedersmedlem. 
                         Bengt är inte närvarande, men Claes och Kjell tackar 
                         för denna heder.  
 
                         Dessutom meddelar Stig att styrelsen har beslutat att 
                         ge Joe Johnsson och Herman Fahlén var sin MONROE-da- 
                         tor för de insatser de har gjort under flyttningen 
                         till nya lokalerna.  
 
     §17 Motioner        Utgått.  
 
     §18 Övriga frågor   Stig Thorén frågar om en ändring av klubbens logotyp 
                         som han har hört talas om. Stig Löfgren visar några 
                         förslag som har kommit upp i styrelsen. Gunnar Tidner 
                         föreslår att ABC-Bladet utlyser en tävling.  
 
     §19 Avslutning      Gunnar Tidner avslutar mötet 16.30. 
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                         Vid protokollet:  
 
 
                         Jan Liebe-Harkort  
 
 
                         Justeras:  
 
 
                         Gunnar Tidner  
                         Mötesordförande  
 
 
 
                         Joe Johnsson                     Kaj Isaksson  
                         Justeringsman                    Justeringsman 
 
 
 
 
     Bilaga:             Styrelsens handlinger till årsmötet bilägges proto- 
                         kollet. 
 
 
 


